
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 4. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 116

Ifølge Annegrete Juul, Københavns Professionshøjskole, vil den organisatoriske foran-

dring betyde, at uddannelserne under Københavns Professionshøjskole bliver mere ens-

rettede og fagligheden bliver styrket. Mener ministeren, at det faktum, at man tidligere var

i god dialog med Bornholms Kommune, og derved tog udgangspunkt i den virkelighed, de

studerende skal virke i, har svækket de studerendes faglighed, jf. Bornholms Tidende

den 29 Maj 2020, s. 9?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Juel-Jensen

(V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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